
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 461 

 

На 5 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Йорданка Ганчева, Гергана 

   Стоянова, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

   Красимир Ципов, Цветозар Томов 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Росица Матева 

3. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Йорданка Ганчева, Цветанка 

   Георгиева, Силвия Стойчева 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Георги Баханов, Елка Стоянова. 
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Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради отпуск отсъстват колегите Елка Стоянова и Георги 

Баханов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Ганчева, Стоянова, Георгиев, 

Солакова. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик госпожа 

Матева. 

3. Проекти на решения относно промени в съставите на ОИК 

с докладчик госпожа Гергана Стоянова. 

4. Доклад относно искане за изплащане на възнаграждения на 

ОИК с докладчици: госпожа Ганчева, Георгиева и Стойчева. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОМАР ТОМОВ: Моля да ме включите в точка едно. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване за дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Господин Войнов, заповядайте в първа точка: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, връщам на 

доклад писмото от „Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-

66/08.11.2023 г., с което са ни предоставили отчет за изпълнение на 

дейностите, предмет на Договор № 30. След проверка на 

постъпилите документи е констатирано, че „Сиела Норма“ АД не са 

предали всички приемо-предавателни протоколи, поради което 

предлагам да им изпратим писмо, с което да ги уведомим за горното. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам към първото изречение: във 

връзка с извършване на проверка по приемане работата по Договор 

№ 30, да се добави:  след предаване на тези протоколи на основание 

съответната точка по договора започва да тече срокът за приемане 

на работата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване на проекта на писмо с проектен 

номер 8780 с направените допълнения. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, за запознаване ви докладвам 

постъпил доклад от IT експертите към ЦИК с вх. № МИ-23-186-3 от 

днес относно приемане на работата по Договор № 28 и с него правят 

две предложения. 

Предлагам да ги обсъдим в присъствието на експертите и пак 

повтарям, за запознаване ви докладвам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка едно. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писма от 

Печатницата на БНБ с вх. №№ МИ-26-116 и МИ-26-115/30.11.2023 г. 

Изпращат ни график за проверка на технологичния брак и 

използваните печатни форми при производството на хартиени 

бюлетини по Договор № 27 и Решение № 1979 от 18.08.2023 г. на 

Централната избирателна комисия. 

Второто писмо е относно проверка и унищожаване на 

технологичен брак и печатни форми от производство на ролки със 

специализирана хартия с приложен график и посочен период, в 

който това да се извърши. 

Предлагам ви да изпратим писма в отговор на получените и 

да уведомим Печатницата на БНБ, че няма да има представители на 

Централната избирателна комисия при проверката и унищожаването 

съгласно посочения график, съответно периода. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по двата проекта с номера 8778 и 8779. Няма. 

Моля да гласуваме и двете писма. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, ще започна с 

няколко доклада, свързани с работата на Обществения съвет към 

ЦИК. Въз основа на извършена проверка от предходно заседание 

установих, че в Централната избирателна комисия има подписани от 

председателя на Обществения съвет, но не са подписани от 

стенографа, пет протокола от заседания на Обществения съвет: 

Протокол № 155/10.05.2023 г.; Протокол № 156/17.05.2023 г.; 

Протокол № 157/06.06.2023 г.; Протокол № 158/15.06.2023 г. и 

Протокол № 159/20.06.2023 г. Протоколите са във вътрешната мрежа 

в папка с моите инициали. 
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Предлагам ви да гласуваме да бъдат публикувани на интернет 

страницата на ЦИК в секция „Обществен съвет“, подсекция 

„протоколи“. Надявам се, че въз основа на изпратеното писмо от 

Централната избирателна комисия ще бъде по-експедитивен 

председателят на Обществения съвет с подписването и 

представянето на протоколите от заседанията в определения в 

правилата срок. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания към направеното предложение. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви две писма от 

представляващи сдружения членове на Обществения съвет с 

уведомления за смяна на представителите на тези сдружения в 

Обществения съвет. 

Първото е с вх. № ЦИК-12-45/05.12.2023 г. от сдружение 

„Памет“. Представляващият сдружението         Д.          П. уведомява 

и Обществения съвет, и Централната избирателна комисия, че 

сдружение „Памет“ ще се представлява вече от инж.                   Н.        

С.             Н.                 с посочено ЕГН и телефон на мястото на           

Н.                            М., който досега е представлявал сдружение 

„Памет“. 

Второто е от сдружение „Нова Алтернатива“, от 

представляващия сдружението                Д.                В., че за свой 

представител в Обществения съвет сдружението предлага Р.            

И.        В. с посочен телефон и електронна поща. 

Предлагам ви на основание т. 3.4 от Правилата за дейността 

на Обществения съвет да актуализираме списъка на страницата на 
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ЦИК в секция „Обществен съвет“ подсекция „Състав на Обществен 

съвет“ за представляващите тези две организации. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви заявление с вх. № 

ЦИК-00-360/01.2023 г. от сдружение Гражданско движение БОЕЦ – 

България, обединена с една цел. От сдружението заявяват желание 

да бъдат приети за членове на Обществения съвет към Централната 

избирателна комисия, като посочват, че с Решение № 2302-

НС/25.03.2023 г. е регистрирано сдружението за участие с 

наблюдатели в изборите на 4 април 2021 г. за народни 

представители и съответно с Решение № 199-НС/09.06.2021 г. 

сдружението е регистрирано за участие с наблюдатели в изборите за 

народни представители на 11 юли 2021 г., като посочват и техния 

представител, който ще представлява сдружението в работата на 

Обществения съвет И. И. К. със съответното ЕГН. 

Колеги, независимо че пише, че заявлението е изпратено с 

копие и до Обществения съвет към ЦИК, доколкото не виждам 

електронната поща на Обществения съвет в адресатите, ви 

предлагам да препратим това заявление до Обществения съвет с 

изискване за становище съгласно т. 3.1 от Правилата за дейността на 

Обществения съвет, тъй като желаещите да членуват в организация 

отправят до Обществения съвет писмено заявление с информация за 

дейността си, Общественият съвет предлага на ЦИК включването в 

състава на съответната организация, така че да препратим това 

заявление за становище от Обществения съвет дали да бъде прието 

това сдружение за член. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам писмо от Обществения съвет 

от                 Н.           Г., зам.-председател с вх. № ЦИК-12-

44/05.12.22.2023 г., с което председателят на ЦИК и членовете се 

уведомяват, че се свиква редовно заседание на Обществения съвет 

във вторник, 5 декември, от 18.00 ч. Молят да бъде осигурен 

стенограф и е приложен линк за заседанието и проект на дневен ред. 

Колеги, в тази връзка и във връзка с обстоятелството, че 

стана практика Общественият съвет да провежда своите заседания 

онлайн независимо от обстоятелството, че това се наложи във 

времето, когато беше въведена в страната извънредна епидемична 

обстановка и беше ограничена възможността за провеждане на 

заседания на Обществения съвет в сградата на ЦИК, и доколкото 

съгласно т. 4.1 от Правилата за дейността на ОС дистанционното 

участие в работата на Обществения съвет в съответното заседание и 

предвидената по възможност и по-скоро изключение, отколкото 

практика, ви предлагам да изпратим писмо във връзка с това писмо 

на Обществения съвет, с което да изразим становището на ЦИК, че 

заседанията на Обществения съвет следва да бъдат провеждани в 

сградата на ЦИК в осигурена зала, където ще им бъде осигурен и 

стенограф и техническо осигуряване, необходимо за провеждане на 

заседанията, тъй като в крайна сметка Общественият съвет е 

създаден, за да подпомага дейността на Централната избирателна 

комисия и най-добре това би се случвало на място в Централната 

избирателна комисия, където и когато се провеждат заседанията в 

сградата на ЦИК, ще може да участва и представител на ЦИК в тези 
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заседания. Провеждането на дистанционни онлайн заседания, както 

казах, е изключение и да информираме, че за такива заседания няма 

да бъде осигуряван стенограф. 

РОСИЦА МАТЕВА: Предлагам към това писмо да препратим 

и заявлението на БОЕЦ, за да не изпращаме две писма.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания и предложения. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка има докладна записка с вх. № ЦИК-09-

375/30.11.2023 г. относно приемане на отчет на извършени 

стенографски услуги. Представени са осем отчета – всеки един от 

тях е прегледан и е заверен. Проверката е извършена от госпожа         

А. 

За да се премине към плащане трябва да приемем тези отчети 

и да се изготвят индивидуални сметки, като тогава ще бъде изготвен 

и контролен лист. 

Предлагам да приемем тези отчети – те са подробно описани. 

Може да ги погледнете. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението съобразно докладната записка. 

За пореден път може би наполовина се прави предложение, но 

надявам се следващата докладна записка от подобен характер да не е 

по този начин. 

Имате ли изказвания? 
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Моля да гласуваме предложението да одобрим представените 

отчети и да се приеме изпълнението на работата по сключените 

договори, както бяха представени. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Останалите преписки ще отложа за 

следващо заседание, за да не утежняваме дневния ред. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте в точка първа. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

преписка с вх. № МИ-15-120-32/29.11.2023 г. От ОИК са ни 

изпратили решение за прекратяване пълномощията на общински 

съветник и обявяване на следващия – от ОИК – Тунджа, както и 

преписка с вх. № МИ-15-120-34/01.12.2023 г. за прекратяване 

пълномощията на общински съветник и обявяване на следващия от 

ОИК – Ивайловград. 

Колеги, по преписка с вх. № МИ-15-120 по мое мнение 

следва да се разгледа и да се прецени обективираното искане да бъде 

изплатено възнаграждение за приемане на документи, изготвяне на 

решение, протокол от проведено заседание и участие в проведени 

заседания. Ще възложа това на администрацията с оглед това, че 

може би преписката е неправилно разпределена към мен като 

докладчик. Трябвало е да бъде предадена първо на счетоводството и 

на финансов контрол. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

едно ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-00-359/01.12.2023 г. от 

„Информационно обслужване“ АД, което е в отговор на нашето 

писмо с изх. № ЦИК-00-347/23.11.2023 г. и е във връзка с 
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необходимостта от освобождаване на работно пространство в 

инфраструктурата на ЦИК. 

Колеги, докладвам ви го за запознаване и ви предлагам да го 

разгледаме в работна група съвместно с докладната записка, която е 

на доклад при колегата Стоянова, за състоянието на 

инфраструктурата на Централната избирателна комисия, тъй като са 

свързани. Сега ви го докладвам за запознаване. 

С вх. № ЦИК-09-380/05.12.2023 г. ви докладвам становище на 

финансовия контрольор относно заявка за закупуване на материали. 

Колеги, това становище е във връзка със заявка за закупуване 

на материали, поради това че са изчерпани доставени количества, 

която ми беше представена на 27 ноември 2023 г. за одобряване и 

към нея са приложени докладни записки, с които се правят 

предложения за определяне на разходи за представителни цели за 

2023 г. и които са одобрени с решение на Централната избирателна 

комисия. 

Тъй като конкретният разход от тази заявка е в размер на 

1177,03 лв. с ДДС, изисках да има контролен лист преди поемането 

на задължение чрез одобряване на заявката за този разход. 

В своето становище финансовият контрольор изразява 

мнение, че заявката е вътрешен документ, че тя е изготвена от 

материално отговорното лице в съответствие с неговата 

компетентност и в рамките на лимита за представителни разходи, 

който е одобрен от Централната избирателна комисия, за 

календарната 2023 г. и за които е поето задължение с описаните 

контролни листа. 

Колеги, аз ви предлагам да приемем решение, с което да 

одобрим извършването на този разход с оглед на това, че имаме 

решение по протокол от месец юни, но не го намирам в момента по 

преписката, с което решение приехме, че разходи, които са над 

500,00 лв. се одобряват с решение на Централната избирателна 

комисия. 
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Предлагам ви тази заявка с обща прогнозна стойност 

1177,03 лв. да бъде одобрена и да може да се предприемат действия 

по осигуряване на необходимите количества до края на годината. 

Имате ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред писмо с вх. 

№ МИ-11-158/01.12.2023 г., с което съпредседател на коалиция моли 

да му бъдат представени резултатите от проверката на ГРАО за 

внесените от коалицията подписи за регистриране за участие в 

изборите за общински съветници и за кметове. 

Подготвено е писмо. Предлагам след запознаване с него да 

гласуваме изпращането на това писмо със съответното копие, 

заверено от протокола за извършената проверка. Писмото е с 

проектен номер 8777 в папката с мои инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-04-

02-154/30.11.2023 г. от РУ – Казанлък, на ОД на МВР – Стара 

Загора. Във връзка със съответно производство се иска да се 

предостави следната информация: кое лице изпълнява длъжността 

кмет на съответно кметство към дата 16 април 2015 г. с молба към 
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справката да бъдат приложени длъжностна характеристика и 

заверено копие на акта за встъпване в длъжност.  

Предлагам това да бъде изпратено по компетентност на кмета 

на съответната община. Предлагам да напишем писмо-отговор да се 

обърне към съответната общинска администрация подателят на това 

писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-09-374/30.11.2023 г. Това е докладна записка от директор 

дирекция „Администрация“ относно плащане на постъпила в ЦИК 

фактура по Договор № 23/22.09.2023 г., сключен между ЦИК и 

Радиокомпания Си Джей. 

Аз докладвах за сведение всъщност всички документи по 

тази преписка, която е свързана с плащането по договор с предмет: 

Реклама в Радио „Енджой“ като част от информационно-

разяснителната кампания за местните избори. 

Приложен е контролен лист с мнение за законосъобразност  

на плащането, също подписан от двете страни приемо-предавателен 

протокол. Предложението в докладната записка е да одобрим 

разхода и да разрешим извършване на плащането по представената 

фактура. Средства за заплащането има по план-сметката за изборите 

по § 10-20 „Външни услуги“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-377/01.12.2023 г. относно плащане на постъпила фактура по 

Договор № 22 от 22 септември, сключен между Централната 

избирателна комисия и БТВ Медия груп ЕАД. Случаят е сходен, 

както с договора, който току-що гласувахме. Докладвани са за 

сведение всички материали по този договор.  

Приложен е приемо-предавателен протокол, подписан от 

госпожа Манолова, съгласно наше протоколно решение и контролен 

лист, както и фактурите на БТВ Медия груп. 

В тази връзка докладвам и вх. № ЦИК-99-211-1, където в това 

писмо са приложени и протоколите на анулирани фактури към ЦИК 

предвид обстоятелството, че те бяха изпратени преди одобряването 

на работата на Изпълнителя по договора. Приложени са 

новоиздадени фактури, които са издадени след датата, на която сме 

одобрили с протоколно решение работата на Изпълнителя. 

Предлагам в съответствие с предложението в докладната 

записка да се одобри изплащането на тези фактури. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ ЦИК-09-370/29.11.2023 г. докладна записка относно извършване 

на промени по бюджета на Централната избирателна комисия за 
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2023 г. относно изплащане на възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

За сведение ви докладвам писмата, получени от общински 

избирателни комисии, в отговор на писмо от 28 ноември тази година 

на Централната избирателна комисия до ОИК и до общините, в 

които бяха констатирани бюлетини без фабрични номера – вх. №№ 

МИ-06-913/04.12.2023 г., МИ-15-14-92/04.12.2023 г.,МИ-15-14-92-

1/04.12.2023 г., МИ-15-14-83/30.11.2023 г. – някои са с приложени 

приемо-предавателни протоколи за получаването в Централната 

избирателна комисия на представените кочани и бюлетини от някои 

общини – вх. № МИ-06-912/01.12.2023 г. Докладвам ви ги за 

сведение и за обсъждане на работна група заедно с – във вътрешната 

мрежа са публикувани проект на констативен протокол с докладна 

записка. Докладвам за запознаване и обсъждане на работна група. 

С вх. № ЦИК-04-92/01.12.2023 г. е постъпило писмо от 

министъра на финансите във връзка с попълването на въпросник за 

самооценка на системите за финансово управление и контрол във 

връзка със Закона за финансовото управление и контрол в 

публичния сектор. Срокът е 31 март – за сведение и запознаване. Ще 

се възложи изготвяне на информацията, която да бъде предоставена 

на вниманието на заседание на Централната избирателна комисия. 

Колеги, за сведение ви докладвам вх. № МИ-26-114-

1/29.11.2023 г. от Печатницата на БНБ във връзка с представени 

преди това констативни протоколи, отчетни документи по 

изпълнение на Договор № 26 и Договор № 27 от тази година между 

ЦИК и Печатницата на БНБ. За сведение също има и 26-58-47 от 

21 ноември – това е справка за подадена информация като заявка от 

Централната избирателна комисия за възлагане на изработка и 

доставка на хартиени бюлетини. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, прекъсвам 

заседанието до 12,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Единадесет 

членове сме в залата. 

 

Продължаваме с доклади в точка трета: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИТЕ НА ОИК. 

 Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, във връзка с постъпило 

предложение с вх. № МИ-10-276/30.11.2023 г. от Валентина 

Хаджиева, упълномощен представител на ПП ГЕРБ, за промяна в 

състава на ОИК – Родопи, предлагам проект на решение в моя папка 

с проектен номер 3761, с което на базата на цитираното 

предложение, с което се предлага на мястото на Руслана 

Красимирова Кумчева, член на ОИК, да бъде назначена Красимира 

Михайлова Кънева. 

Към така представеното предложение за приложени 

заявлението от Руслана Красимира Кумчева за освобождаването й 

като член на ОИК и декларация по чл. 75, чл. 80 и чл. 81 от 

Изборния кодекс, копие от дипломата за завършено висше 

образование на Красимира Кънева и пълномощно в полза на 

представилия предложението – госпожа Хаджиев. 

Предвид гореизложеното и на посочените в проекта на 

решение правни основания ви предлагам да вземем решение, с което 

се освобождава като член на ОИК – Родопи, област Пловдив, 

Руслана Красимирова Кумчева и да се анулира издаденото й 

удостоверение.  

Назначава за член на ОИК – Родопи, област Пловдив 

Красимира Михайлова Кънева с посочено ЕГН. 

На назначения член на ОИК да се издаде удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2920-МИ/05.12.2023 г. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, с вх. № МИ-

27-148/13.11.2023 г. сме получили искане за изплащане на 

възнаграждение за проведено едно заседание на ОИК – Мадан, на 

което е обявен за избран общински съветник, следващ в листата, от 

политическа партия. 

Приложени са всички изискуеми документи. Налични са 

счетоводна справка и контролен лист. Сумата е в размер на 778,05 

лв. 

Предлагам ви с протоколно решение да одобрим исканата 

сума за ОИК – Мадан. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: С вх. № МИ-27-168/22.11.2023 г. 

сме получили искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Брацигово, за проведено едно заседание през месец ноември, на 

което е бил обявен за избран общински съветник, следващ в листата 

на съответната политическа партия. 
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Приложени са всички изискуеми документи съгласно наше 

решение. Налични са счетоводна справка и контролен лист. Сумата е 

в размер на 784,70 лв. 

Предлагам ви да одобрим исканата сума за ОИК – Брацигово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Централната избирателна 

комисия. Следобедната част ще продължи в 15,00 ч. Моля в 14,30 ч. 

да сме тук за обсъждане в работна група. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Осем членове сме 

в залата – имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта: Изплащане 

възнаграждения на ОИК. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

151/16.11.2023 г. е получено искане за изплащане на възнаграждения 

на членове на ОИК – Кюстендил, за дадено дежурство на 14 ноември 

от председател и секретар, което е във връзка с участие в насрочено 

дело пред Административен съд, град Кюстендил. 

Приложена е счетоводна справка, както и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол. Размерът на исканите 

възнаграждения заедно с осигурителните вноски е 159,60 лв. 

Моля с протоколно решение да одобрим изплащането на 

исканата сума. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-151-1/16.11.2023 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждение също от ОИК – 

Кюстендил, но за проведено заседание на 15 ноември. На 

заседанието е прието решение за заличаване от списъка на избраните 

общински съветници на посоченото лице и обявяване за избран за 

общински съветник следващият от кандидатската листа. 

Приложен е контролен лист както и счетоводна справка за 

размера на исканите възнаграждения, които са на стойност 

778,05 лв. ведно с осигурителните вноски. 

Моля да одобрим изплащането на това възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-181/27.11.2023 г. е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – Братя 

Даскалови, за дадено дежурство на 13 ноември от председател, 

секретар и член, като дежурството е във връзка с явяване в съдебно 

заседание по повод оспорване на решение на Общинската 

избирателна комисия. 

Приложен е контролен лист и счетоводна справка за размера 

на исканите възнаграждения, които с осигурителните вноски са на 

стойност 226,10 лв. 
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Моля да одобрим изплащането на цитираните 

възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по това предложение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващ докладчик  – госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-147/16.11.2023 г. от 

ОИК – Ковачевци. Искането е за изплащане на проведено заседание, 

което е проведено на 13 ноември и на него са присъствали 

председател, трима зам.-председатели, секретар и трима членове; за 

дежурства дадени на 7 ноември, осъществено от председател, зам.-

председател и двама членове; за дадено дежурство на 8 ноември 

2023 г. от председател, един зам.-председател и двама членове; за 

дежурство на 9 ноември 2023 г. от председател, зам.-председател и 

двама членове и за дежурство на 10 ноември 2023 г. от председател, 

зам.-председател и двама членове.  

Общата стойност на поисканото възнаграждение ведно с 

осигурителните вноски е 1748,95 лв. Преписката е комплектувана по 

изискуемия ред, както и съдържа предварителен финансов контрол с 

положително становище за изплащане на така поисканото 

възнаграждение. 

Моля, с протоколно решение да одобрим докладваното от 

мен възнаграждение за изплащане. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващият ми доклад е 

аналогичен. Постъпило е искане за изплащане на възнаграждение от 

ОИК – Невестино, с вх. №МИ- 27-146. Преписката е комплектувана 

по надлежния ред и е поискано възнаграждение за проведено 

заседание от Общинската избирателна комисия на 7 ноември 2023 г., 

на което са присъствали председател, двама зам.-председатели, 

секретар и пет членове на ОИК.  

Общата сума ведно с осигурителните вноски е в размер на 

638,40 лв. Преписката съдържа и становище от предварителен 

контрол от финансовия контрольор с положително мнение за 

изплащане на възнаграждението съобразно доклада ми. 

Моля, с протоколно решение да одобрим така докладваното 

от мен възнаграждение за изплащане на ОИК – Невестино. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред:  

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

от Административен съд – Благоевград, с вх. № МИ-08-

230/04.12.2023 г. По адм. дело № 1097/2023 г. Административен съд 

– Благоевград, изисква от ЦИК да представим информация относно 

проверката за гласувалите по избирателни списъци, извършвана 

съгласно Решение № 2765-МИ/24.10.2023 г. – дали е приключила, и 
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ако да – открити ли са нарушения на Изборния кодекс, и изготвения 

въз основа на извършената проверка списък на лица, гласували в 

нарушение ведно с приложените към списъка заверени страници, да 

бъдат представени, като ни информират, че делото е насрочено на 

7 декември. 

Колеги, предлагам ви да изпратим подобен текст, с който 

отговорихме на същия административен съд по друго 

административно дело, а именно, че проверката все още не е 

приключила и резултатите от нея не са изпратени на ЦИК. Писмото 

е във вътрешната мрежа в папка с моите инициали с проектен номер 

8764. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания по проекта на писмото или предложения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, ще ви докладвам две преписки, 

свързани с дело № 10768/2023 г. по описа на Административен съд – 

София-град. Едната е с вх. № МИ-08-220-2/04.12.2023 г. Това е 

писмо от Административния съд, с което и съгласно протоколно 

определение от 1 декември по делото, в еднодневен срок се 

задължава Централната избирателна комисия от получаване на това 

писмо да представи по делото разписките от машинно гласуване за 

втори тур на местните избори, проведен на 5 ноември, за всички 

1639 СИК на територията на Столична община и констативни 

протоколи на СИК за констатирани проблеми при машинно 

гласуване на втория тур на изборите за кмет на 5 ноември, както и 

задължава ЦИК да предостави на определените по делото вещи лица 

флашпамети от машини с посочени 443 номера на секции на 

територията на Столична община и съответните отключващи кодове, 
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като им бъдат осигурени и съответни технически условия за 

запознаване със същите в сградата на ЦИК. 

В тази връзка имаме молба от вещите лица с вх. № МИ-08-

220-3/04.12.2023 г., че са в очакване за съдействие в спешен порядък 

да извършат експертизата. 

В тази връзка ви предлагам да информираме вещите лица и 

може да се запознаете със справка, която е публикувана във 

вътрешната мрежа в папка с моите инициали – файла е PDF, 

озаглавен е „справка“. Това е информация за отделените по една 

флашпамет за всяка секционна избирателна комисия от посочените в 

молбата на вещите лица, която беше депозирана в Централната 

избирателна комисия, с вх. № МИ-08-220-1. Припомням, че там бяха 

описани номерата на секциите, за които се иска предоставяне на 

флашпаметите на вещите лица. Почти всички флашпамети са 

осигурени с изключение на две флашпамети за една секция за Район 

„Сердика“, шест флашпамети, всъщност общо 19 флашпамети за 

Район „Слатина“, които продължава да се търсят и едната секция от 

Район „Студентски“, която трябва да изследват, е машина, която е 

едната от трите, предоставени на Софийска градска прокуратура по 

тяхното искане. 

Останалите са осигурени и ви предлагам да информираме 

вещите лица. Писмено да им изпратим информация на посочените от 

тях мейл адреси, че Централната избирателна комисия ще им 

осигури възможност да извлекат информацията от флашпаметите в 

сградата на ЦИК в зала № 76а на 6-и, 7-и и 8 декември 2023 г. от 

9,30 ч. до 17,00 ч. Мисля, че трите дни ще им бъдат достатъчни да 

обработят 440 флашпамети, дори и по-кратко време според мен ще 

им бъде достатъчно. 

Колеги, ще допълня във връзка с искането им за отключващи 

кодове, че веригата за верифициране на данните от флашпаметите е 

публикувана на интернет страницата на ЦИК, както изисква 

Изборният кодекс. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания, 

или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с писмото, което 

докладвах от Административен съд – София-град, след работно 

обсъждане днес решихме, че констативните  протоколи от Столична 

община ще бъдат представени в оригинал на съда, тъй като е трудно 

и времеемко да бъде изготвено заверено копие, в тази връзка ви 

предлагам да се запознаете с първата част на описа на тези 

протоколи в папка с моите инициали word формат е файлът. 

Предлагам ви това да бъде опис на констативни протоколи за 

констатирани проблеми с машинното гласуване. Описът ще съдържа 

11 папки, в 11 папки са ни предоставени от ОИК – Столична, като за 

всяка секционна избирателна комисия ще бъде описано какво се 

съдържа в джобчето от папката, съответно протокол или 

констативен протокол, както е озаглавено от СИК, заедно с 

приложенията, които съдържат, тъй като някои от протоколите не 

съдържат приложения, към други от тях са приложени съответния 

брой бюлетини или части от бюлетини, които са отпечатани. 

Както виждате, например за секция под № 9 за всяка такава 

бюлетина е съставен отделен протокол. За някои от секциите са 

съставили един протокол за всички бюлетини. 

Предлагам ви по този начин да бъдат описани и в писмото да 

посочим, че ги представяме в оригинал, като всяка папка ще 

съдържа описа на съдържанието на съответната папка и молим след 

приключване на работата с тези документи, да бъдат върнати в 

оригинал на Централната избирателна комисия – това по повод на 

констативните протоколи.  
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Предлагам да гласуваме писмото днес, а с оглед обема на 

работа, предполагам, че утре ще бъде готов описът да бъде внесен в 

съда заедно с приложението, а по отношение на задължението да 

представим разписки от машинно гласуване за втори тур за всички 

1639 СИК на територията на Столична община, да информираме 

съда, че такъв документ не се произвежда при машинно гласуване и 

не са отпечатвани разписки от машинно гласуване, така че молим да 

уточнят какво точно изискват от Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

Колеги, продължаваме с точка едно от дневния ред. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, още три протокола на 

Обществения съвет е подписала днес следобед председателят на 

Обществения съвет от заседания проведени на 17 октомври – 

Протокол № 160, на 14 ноември Протокол № 161, от 24 октомври 

Протокол № 162, които са публикувани във вътрешната мрежа в 

папката с моите инициали, както са подписани. 

Предлагам да вземем протоколно решение, с което да 

публикуваме на интернет страницата на ЦИК в секция „Обществен 

съвет – протоколи“, и тези три протокола. Очевидно между 20 юни 

2023 г. и 17 октомври 2023 г. не са провеждали заседание, тъй като 

последният, който гласувахме преди обед, беше Протокол № 159 от 

20 юни и следващият е от 17 октомври. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Само още един доклад – писмо, с вх. № 

ЦИК-04-93/05.12.2023 г. от Главна дирекция ГРАО в отговор на 

наше писмо, с което ги уведомихме, че следва да бъде прекратен 

достъпът до Национална база данни „Население“ на               В.            

Т.           поради прекратяване на трудовите правоотношения и да 

бъде предоставен достъп на Е.             Х.             Информират ни, че 

това е направено, като изискват от нас да се попълни и актуализира 

Приложение № 2 към чл. 7, ал. 2 от протокол, който сме попълвали 

преди това, така че ще възложа на администрацията да подготвят за 

следващото заседание тези данни, за да ги изпратим така както би 

следвало да се актуализират – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Уважаеми колеги, с докладна записка 

– вх. № ЦИК-09-379/05.12.2023 г. е представена информация 

относно проектобюджета на Централната избирателна комисия, част 

от проекта на Закон за бюджета на Република България за 2024 г. 

Съгласно Закона за публичните финанси – чл. 79, първостепенните 

разпоредители с бюджет следва да публикуват на интернет 

страницата си проекта на бюджет заедно с програмната част, поради 

което предлагам да приемем решение за публикуване на приложения 

към докладната записка проект на бюджет и актуализирана 

бюджетна прогноза за 2025 – 2026 г., в програмен формат. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, връщам на доклад писмо с 

вх. № МИ-26-114/14.11.2023 г. от Печатницата на БНБ с приложени 

всички отчетни документи по изпълнение на Договор № 26 и 

Договор № 27 от 6 октомври тази година между ЦИК и Печатницата 

на БНБ, заедно с окончателни констативни протоколи, които са 

подписани за Печатницата на БНБ и предоставени за подпис от 

Централната избирателна комисия. 

В тази връзка извършената проверка на представените 

документи е докладвана на 22 ноември тази година и касае 

изпълнението в частта относно количеството изработени и 

доставени хартиени бюлетини за гласуване в изборите за общински 

съветници и за кметове, както и изработени и доставени заявени 

ролки със специализирана хартия за машинно гласуване. Всички 

справки от извършената проверка, включително проверка за 

съответствие съобразно заявките, подадени от Централната 

избирателна комисия, са публикувани във вътрешната мрежа. 

Представена е и докладна записка с вх. № ЦИК-09-383/05.12.2023 г. 

с приложен проект на констативен протокол, който касае качеството 

на изработените хартиени бюлетини за посочените общини, където е 

установено наличие на бюлетини без фабрични номера или 

несъответстващи на изискванията съгласно Договор № 27, или 

несъдържащи съответния брой. 

Предлагам ви да одобрим приемането на работата по 

отношение на изработеното количество и подписването на 

констативните протоколи за ЦИК от госпожа Нейков, като 

председател на Централната избирателна комисия, както и да 

одобрим проекта на констативен протокол, който касае прилагането 

на т. 10.3 във връзка с т. 2 от договора с Печатницата на БНБ – 

Договор № 27 от 6 октомври относно хартиените бюлетини, и да го 

изпратим за подписване от Печатницата на БНБ. 
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Сумата по т. 10.3 в посочения размер подлежи на приспадане 

от цената на договора при извършване на плащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от „Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-99-187/31.10.2023 г. С него 

ни изпращат фактура за наем и складово логистични услуги за месец 

октомври 2023 г. 

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-298-1. От фактурата е 

видно, че цената на наема и складовите дейности съответстват на 

увеличените цени, за които Централната избирателна комисия е 

уведомена с две писма. 

Тъй като в писмото на „Карго-партнер“ с вх. № ЦИК-00-288-

2, с което обосновават увеличението на цената, има някои 

обяснения, които пораждат допълнителни въпроси, предлагам засега 

да отложим вземането на решение относно плащането на фактурата 

и да изпратим писмо до „Карго-партнер“ с искане за допълнителни 

разяснения. 

Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението и проекта на писмо, което да 

изпратим до „Карго-партнер“. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 
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Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 1 (Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от „Сиела 

Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-75 и допълнение към ЦИК-06-18-75. 

То е в отговор на нашето писмо относно изпълнението на Договор 

№ 28. От „Сиела Норма“ АД предоставят някаква информация, но тя 

трябва да бъде прегледана от експертите, затова докладвам писмото 

засега за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Искам да уточня, че в писмото си 

„Сиела Норма“ АД твърди, че ни отговаря на писмо от 30 ноември 

2023 г., а не на днес изпратеното писмо. Посочили са наш номер от 

30 ноември 2023 г. Днес, мисля, че сме 5 декември. Днес изпратихме 

писмо, на което не са отговорили. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с полученото преди малко писмо, което докладва колегата Войнов, 

аз ви предлагам да възложим на експертите господин                      М. 

и господин Б. съвместно с юрисконсултите             Р.                     К. и 

М.          Р.                        да извършат проверка относно посочените в 

писмото обстоятелства във връзка с изпълнението на Договор № 28 

от 16 октомври 2023 г. Тази проверка да бъде извършена не по-късно 

от 7 декември, за което да бъде представено и становище на 

Централната избирателна комисия. 

В този смисъл ви предлагам да гласуваме протоколно 

решение. 

Имате ли допълнения, или други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, закривам заседанието на Централната избирателна 

комисия и насрочвам следващото за четвъртък, 7 декември 2023 г., 

от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 16,30 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 


